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Onderwerp H uisvesting voortgezet onderwijs

Betreft het ee n raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?
Betreft toelichtende vragen van technische
oard.

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuillehouder Verbraak

Schriftelijke vraag

Bij de vaststelling van het strategísch huisvestingsplan primair en speciaal onderwijs 2OL4 - 2O2O in

2013 heeft u aangegeven dat oriënterende gesprekken die u met het voortgezet onderwijs heeft
gehad, zal continueren, om ook voor het voortgezet onderwijs de kaders en de noodzaak en omvang

van toekomstige investeringen te bepalen.

Tot op heden ontbreekt een strategisch huisvestingsplan voortgezet onderwijs waarin kaders staan
geformuleerd om keuzes te maken.

Dit lijkt ons welvan belang, mede gelet op o.a. de recente ontw¡kkelingen rondom de samenvoeging

van het Gertrudiscollege en het Norbertuscollege en uw uitlating tijdens de politieke beschouwingen

van 9 maart 2077 waarin u heeft aangegeven dat de doordecentralisatie voortgezet onderwijs zal

plaatsvinden per L januari 2OL7 , derhalve met terugwerkende kracht.

Om als gemeenteraad keuzes te maken over de inzet van middelen en meer in het bijzonder de

overheveling van reguliere middelen en verantwoordelijkheden van de gemeente naar de

schoolbesturen lijkt het ons raadzaam, evenals voor het primair onderwijs, zicht te hebben op de

kaders om keuzes te kunnen maken.

Gelet hierop hebben wij de volgende vragen:

1. Wanneer wordt het Strategisch huisvestingsplan voortgezet onderwijs gepresenteerd aan de

gemeenteraad?

2. Wat zijn voor u de leidende principes als het gaat om huisvesting voortgezet onderwijs?

Verder bl¡jkt dat de aanmeldingen voor de nieuwe Tongerloscholen (lyceum en mavo)

beneden verwachting zijn geweest. Daarnaast heeft het JTC ongeveer 100 aanmeldingen meer
ontvangen dan vorig jaar.

3. Wat is uw visie hierop, mede in het licht van de te maken keuzes in het kader van de

huisvesting van het voortgezet onderwijs in Roosendaal?

Alvast dank voor uw antwoorden

MichaelYap, PvdA



Wij beantwoorden uw vragen als volgt

7. De strategische huisvestingsplannen van het Voortgezet Onderwijs zijn onderdeel van de

voorstellen voor doordecentralisatie. De verwachting is dat deze in mei gepresenteerd

kunnen worden aan de gemeenteraad.

2. De leidende principes als het gaat om huisvesting vormen de uitgangspunten voor
doordecentralisatie. De gemeente streeft naar een aantrekkelijk en duurzaam

scholenlandschap waarbij we ats overheid naar de achtergrond treden en ons met de
besturen samen inzetten voor de gezamentijke opgave. We taten los, maar zonder het zicht
te verliezen. We sturen op maatschappetijke effecten en zijn op onderdelen kaderstetlend,
maar de invutting laten we over aan onze partners. De schoolbesturen worden in staat
gesteld om in een cyclus van 40 jaar, op basis van de huidige prognoses en rekening
houdend met de krimp, de huidige panden in aanmerking te taten komen voor nieuwbouw,
vervangende nieuwbouw en vernieuwbouw. Hierbij is ook rekening gehouden dat schoten
bij vervangingsinvesteringen in staat zijn te voldoen aan de gemeentetijke
duurzaamheidsambities en maatregelen te treffen in het kader van frisse scholen B.

3. Dat de huidige ontwikkelingen tijdelijke verschuivingen op zouden kunnen leveren bij de

instroom was verwacht. Dergelijke fluctuaties komen voor en zijn verwerkt in de plannen.

De kwaliteit van en samenwerking tussen beide besturen in Roosendaal geeft voldoende
vertrouwen om de huidige koers voort te zetten.

Hans Verbraa

Wethoude rwt


